
Technische vragen bij Raadsvoorstel; Oplaadpuntenbeleid 

Nr. Vraag Partij Antwoord
1 De locaties van de plankaart zijn zoveel 

mogelijk afgestemd op maatschappelijke 
voorzieningen.  Voor de 
bedrijventerreinen is het uitgangspunt 
gehanteerd dat bedrijven kunnen zorgen 
voor eigen oplaadpunten op eigen 
terrein. Hoe gaat het college borgen dat 
bedrijven met busjes de laadplaatsen 
niet steeds bezet houden, zoals 
momenteel in Papendrecht steeds het 
geval is?

CU Inzake het parkeren van busjes geldt bij de oplaadpunten hetzelfde beleid als bij andere 
parkeerplaatsen. Daarbij geldt onder andere het APV-regel met parkeerverbod voor grotere 
voertuigen.  

2. Is het wettelijk mogelijk om per 
geleverde kilowatuur een bedrag te 
vragen die ten goede komt  aan de 
gemeente Alblasserdam?

CU Nee, dit is onderdeel van de exploitatie en de bijbehorende inkomsten zijn daarmee voor de 
exploitant.


